
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 9. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 401
Ministeren bedes redegøre for resultatet af den undersøgelse, der henvises til
i artiklen ”Minister stiller spørgsmål om plejefamilier” i Randers Amtsavis den
18. februar 2017. Ministeriets undersøgelse skulle ifølge artiklen vise, hvordan
Randers Kommune sikrer barnets tarv, når mange plejefamiliers løn bliver sat
ned.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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